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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika SkupStine Cme Gore ministru
saobracaja gospodinu Osmanu Nurkovicu postavljam sledece

POSLANICKO PITANJE:

Kakvi su planovi Ministarstva Saobracaja u cilju realizacije
infrastrukturnog projekta koji ce povezati dva grada u Boki ?

Obrazlozenje;

Jadranska magistrala predstavija ki^mu putne mreze Cme Gore, jer se sa
njom ukrStaju skoro svi vazniji putni pravci u zemlji.
Unapredenjem iste omogucava se savremen I ekonomi^an
saobracaj,kako za putnike I robu take I za potrebe turizma.
Duz primorja Jadranska magistrala povezuje primorska mjesta.
Prirodna prepreka na trasi Jadranske magistrale je Bokokotorski zaliv.
Prelaz preko istog moguc je same trajektmm linijama koje ^esto znaju da
budu prebukirane,narocito u Ijetnjim mjesecima.Naime, u toku Ijetnje
turisti^ke sezone frekvencija saobracaja je I do 20 puta veca od
frekvencije u toku ostalog dijela godine.
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Smanjenju saobracajnih guzvi uveliko bi doprinjelo izgradnja mosta koji
bi spojio dva turisti^ka grada Herceg Novi I Tivat.

Pri^a o spajanju Herceg Novog I Tivta stara je vi§e od 50 godina.

Nekoliko generacija inienjera I politieara nastojalo je da se ta ideja
ostvari.

Medutim do danas ideja nije realizovana.

Potreba da se realizuje ovaj infrastrukturni projekat je velika, jer
spajanjem dvije obale doprinosi se boljoj povezanosti gradova kao I
rasterecenje magistralnog puta.

Sa druge strane ekonomski efekti ogledali bi se u smanjenju cijena
putnih trogkova I poboljSanju robne razmjene medu gradovima

Realizacijom ovog projekta trajno bi se rijeSio problem saobracajnog
zaguSenja izmedu Kamenara I Lepetana u toku Ijetnje turistiCke
sezone,kao I brza povezanost sa aerdrumom Tivat gto bi zna^ajno
unaprijedilo turisti^ku ponudu.

Saobracajno povezivanje Herceg Novog I Tivta poboljgalo bi 2ivot
njihovih stanovnika I svih turista koji posjeduju Boku

Cijeneci dosadagnji rad I doprinos Ministarstva saobracaja u
unapredenju putne infrastrukture u Cmoj Gori vafno je da Cujemo kakvi
su planovi u rjegavanju ovog krucijalnog pitanja za stanovnike Boke.

Poslanica


